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را  آذربایجان  جمهوری  به  خود  سفر  ایران  اسلامی  رئیس جمهوری 
برای  جدید  افق های  شدن  گشوده  و  اعتماد  افزایش  برای  مقدمه ای 

همکاری های همه جانبه علمی، اقتصادی، فرهنگی و امنیتی دانست.
مسعود پزشکیان در حساب کاربری خود در شبکه اجتماعی ایکس خطاب 
کو با برادر عزیزم  به الهام علی اف همتای آذربایجانی خود، نوشت:دیروز در با
الهام علی اف رئیس جمهوری آذربایجان تفاهم هایی داشتیم و سندهایی 
امضا شد. این سفر مقدمه ای برای افزایش اعتماد و گشوده شدن افق های 
جدید برای همکاری های همه جانبه علمی، اقتصادی، فرهنگی و امنیتی 

است. از مهمان نوازی جناب الهام علی اف تشکر می کنم.

ازسهابرطرح رئیسجمهور توصیفمعاوندفتر
منطقهایمطرحبینایرانوآذربایجان

معاون سیاسی دفتر رئیس جمهور در تشریح دستاوردهای سفر رئیس 
جمهور به آذربایجان از سه ابر طرح منطقه ای نوشت که منافع عظیمی برای 

ایران دارند و لازم است توجه جدی و فوریبه آنها شود.
سفر  نوشت:  ایکس  شبکه  در  خود  کاربری  حساب  در  سنایی  مهدی 
کو به علاوه برنامه های معمول و امضای اسناد، دستاوردهای  رئیس جمهور به با
مهمی از جمله؛ اعتمادسازی دوجانبه سیاسی، توافق برای تنظیم سند 
برگزاری  و  اقتصادی  دیپلماسی  فیمابین،  راهبردی  همکاری های  جامع 
شخص  عمومی  دیپلماسی  و  کشور  دو  تجار  از  چندصدتن  با  نشست 

دکترپزشکیان را در برداشت.
افزایش مبادلات تجاری،تسریع در تکمیل طرحهای اقتصادی در مرزهای 
دو کشور و همچنین سه ابرطرح منطقه ای که منافع عظیمی برای ایران دارند 
گاز  شامل؛ تکمیل راهگذر شمال-جنوب، تبدیل ایران به هاب صادرات 
روسیه از طریق خط لوله آذربایجان و اتصال برق سه کشور از این پس نیازمند 

توجه جدی و فوری است.

هشدارشرکتملیپالایشوپخشفرآوردههاینفتینسبتبهمیزان
تاپایانبرنامههفتم مصرفبنزیندرکشور

همکفافنمیدهد تولید۱۲۹میلیونلیتر
مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فراورده های نفتی اظهار داشت: 
گر سالانه  کنون میانگین مصرف بنزین کشور ۱۲۴ میلیون لیتر در روز است و ا ا
۵ درصد رشد مصرف داشته باشیم قاعدتا بیش از ۱۲۹ میلیون لیتر تولیدی 

خواهد بود که در پایان برنامه هفتم هدف گذاری شده است.
به گزارش ایلنا، محمدصادق عظیمی فر  درباره برنامه افزایش تولید بنزین 
در کشور و پاسخگویی به تقاضا اظهار داشت: در هدف گذاری برنامه هفتم 
توسعه برنامه ما این است که تولید به ۱۲۹ میلیون لیتر در روز برسد، اما شتاب 
گر اقدامی برای مدیریت مصرف صورت نگیرد  مصرف به قدری بالاست که ا
گر تا انتهای برنامه هفتم توسعه به ۱۲۹ میلیون لیتر در روز برسیم؛  حتی ا
کنون میانگین ۵ تا ۶ درصد افزایش  نمی توانیم تقاضا را پاسخ دهیم، زیرا ا

مصرف داریم.
کنون میانگین مصرف بنزین کشور ۱۲۴ میلیون لیتر در روز است  وی افزود: ا
گر سالانه ۵ درصد رشد مصرف داشته باشیم قاعدتا بیش از ۱۲۹ میلیون  و ا
که در پایان برنامه هفتم هدف گذاری شده است  لیتر تولیدی خواهد بود 
بنابراین قاعدتا باید در حوزه مدیریت مصرف هم اقداماتی صورت بگیرد. وی 
خاطرنشان کرد: ما دنبال این هستیم که زیرساخت های شارژ خودرو های 
برقی را در ۷ هزار جایگاه توزیع سی ان جی و فرآورده در کشور فراهم کنیم، در 
که داشتیم تصمیم بر این شد امکان پذیری این پروژه احصاء و  جلسه ای 
سریع عملیاتی شود. عظیمی فر با بیان اینکه در حوزه سی ان جی هم مجموعه 
کرد:اما عمده بحث مصرف در بقیه  کید  اقداماتی در حال انجام است، تا
دستگاه ها است، مثلا در بخش خودرویی ۵۳ درصد ناوگان حمل و نقل 

فرسوده است و باید اسقاط ناوگان فرسوده شتاب بیشتری بگیرد.
وی بیان داشت: در حال حاضر مصرف سوخت خودرو های تولید داخل 
نسبت به میانگین جهانی بیشتر است.باید کیفیت خودرو های تولیدی بالاتر 
برود و در عین حال امکان واردات خودرو های کم مصرف و با کیفیت بالاتر 
تسهیل شود. در سیاست های قیمتی هم باید بررسی های لازم انجام شود و 

گر قرار است بازتوزیع یارانه صورت بگیرد؛ انجام شود. ا

وزیرعلوماعلامکرد
نظامنمرهدهیبایدحذفشود

وزیر علوم  صراف در مراسم تجلیل از سرآمدان آموزشی دانشگاه ملی مهارت 
کید کرد: متاسفانه ما با صاحبان مدرکی مواجه هستیم که مهارت ندارند؛  تا
حتی در رشته هایی که آموزش دیده اند نمی توانند برای خودشان نیز کاری 
غ  انجام دهند. این شکاف بین دانش و مهارت موجب شده که بازار کار از فار
التحصیلان استقبال نکند. یکی از عوامل بیکاری و افزایش نرخ بیکاری ضعف 

در مهارت و توانمندی است.
کید کرد: قانون تلاش کرده است شکاف فوق را پر  دکتر حسین سیمایی تا

کند؛ به طوری که باید ۴۰ درصد آموزش ها مهارتی باشند.
سیمایی صراف افزود: ما در وزارت علوم حمایت خوبی از دانشگاه ملی 
کرد؛ به طوریکه افزایش فوق العاده ای در بودجه جاری  مهارت خواهیم 

دانشگاه داشتیم و بودجه دانشگاه ۸۰ درصد رشد داشته است.
وی با بیان اینکه باید برای کلیت دانشگاه ملی مهارت برنامه جامعی داشته 
باشیم، گفت: باید بررسی کرد کدام بخش ها باید تجمیع یا توسعه یابد؛ ضمن 
اینکه تجهیزات کارگاهی و آموزشگاهی باید به روز شود تا شاهد تربیت جوانان 
ماهر باشیم؛ چرا که صرف تحصیل در دانشگاه خیلی خوب برای آنها آینده 

خوبی را رقم نمی زند.
وزیر علوم با بیان اینکه آینده ایران با دستان ماهر ساخته می شود، افزود: 
برای رسیدن به این منظور باید سرفصل های آموزشی منطبق بر نیازهای 
صنعت بازنگری شود و زیرساخت های آموزشی و مهارتی توسعه یابد؛ ضمن 
اینکه اساتید مهارتی نیازمند توانمند شدن هستند و باید بتوانیم اساتید را 
به روز کنیم. سیمایی صراف خاطرنشان کرد: باید نظام ارزیابی مهارتی ایجاد 
که  کنیم تا شاهد جهش در مهارتی تر شدن دانشجویان باشیم؛ به طوری 
نظام نمره دهی باید حذف شود یا جایگاه آن تضعیف شود و ارزیابی بر اساس 
توانمندی و مهارت دانشجویان صورت بگیرد و معدل آنها بر اساس مهارت 

نرخ گذاری شود نه تست زنی.

متاسفانه  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
و  ظرفیت ها  از  دقیقی  و  به روز  داده های 
کشور  مختلف  مناطق  توسعه  زمینه های 
موجود نیست، گفت: برنامه های توسعه باید با 
تکیه بر داده های دقیق از ظرفیت های مناطق 

تدوین شود.
معاونت  در  حضور  با  پزشکیان،  مسعود 
ریاست  محروم  مناطق  و  روستایی  توسعه 
جمهوری، ضمن بازدید از برخی بخش های 
این معاونت و شنیدن گزارش های ارائه شده 
مسئول  حسین زاده  عبدالکریم  سوی  از 
معاونت و تعدادی از معاونین و مدیران آن، طی 
سخنان کوتاهی، نکات و نظرات خود را درباره 
این گزارش ها و ماموریت ها و اقدامات معاونت 

توسعه روستایی بیان کرد.
تلاش ها  از  قدردانی  ضمن  جمهور  رئیس 
در  معاونت  این  در  شده  انجام  اقدامات  و 
و  طراحی  داشت:  اظهار  گذشته  ماه های 
پایش  برای  یکپارچه  سامانه های  اجرای 
حال  در  اقدامات  پیشبرد  کمیت  و  کیفیت 
، اقدام بسیار مفیدی  کشور انجام در سراسر 
است، اما باید در کنار آن، داده های مربوط به 
هر بخش، شهرستان و استان نیز جمع آوری و 
بررسی شود، تا مشخص شود که هر منطقه ای 

چه ظرفیت هایی دارد و بر اساس داده های 
جمع آوری شده، برای توسعه هر منطقه چه 
اقداماتی می توان انجام داد یا اساسا آن منطقه 

زمینه توسعه دارد یا خیر!
پزشکیان با اشاره به تجربیات مدیریتی خود 
از  به روز و دقیقی  افزود: متاسفانه داده های 
ظرفیت ها و زمینه های توسعه مناطق مختلف 
کشور موجود نیست؛ نه به طور دقیق مشخص 
و  ظرفیت ها  چه  مختلف  مناطق  که  است 
مشخصی  برنامه  نه  دارند،  استعدادهایی 
برای بهره برداری بهینه از این ظرفیت ها وجود 
گر منطقه ای ظرفیت  دارد و نه مشخص است ا

توسعه ندارد، برای آن چه باید کرد!
کید بر ضرورت بهره گیری  رئیس جمهور با تا
دانشگاهی  و  علمی  توانمندی های  همه  از 
کشور در زمینه شناسایی و احصای ظرفیت ها 
و استعدادهای مناطق مختلف کشور تصریح 
کرد: متاسفانه برخی طرح های توسعه ای تهیه 
و تدوین شده در کشور جامعیت و دوراندیشی 
کافی نداشته و حتی قبل از اتمام اجرا، به اصلاح 
گر این  و بازبینی نیاز پیدا می کنند، در حالی که ا
طرح ها بر اساس داده های کافی، دقیق و به روز 
تهیه می شدند، از جامعیت بیشتری برخوردار 

می شدند.

طرح های  وقتی  کرد:  اضافه  پزشکیان 
توسعه ای با جامعیت و دوراندیشی مناسب 
تدوین شوند، به طور طبیعی همه ظرفیت های 
به  و  هم افزا  برای  و  لحاظ  و  شناسایی  کشور 
خدمت گرفتن آنها نیز برنامه ریزی می شود. بر 
این اساس ظرفیت ها و توانمندی های کشور 
از عرصه آموزش تا اقدام و عمل و نظارت در یک 

راستا تعریف و هم افزا می شوند.
گر نگاه و روش عمل  رئیس جمهور گفت: ا
خود را اصلاح نکنیم، نمی توانیم انتظار تغییر 
راهکارها و سیاست هایی  گر  ا باشیم.  داشته 
که تا کنون اجرا شده، نتیجه بخش بود، شاهد 
وضعیت امروز نبودیم. اجرای همان نگاه های 
کارآمد باعث صرف هزینه و وقت زیادی در  نا
که ثمربخش نیز نبود و با وجود  روستاها شد 
تلاش های صورت گرفته، شاهد تخلیه بسیاری 

از روستاها بودیم.
پزشکیان همچنین با اشاره به گزارش ارائه 
طرح  در  شده  انجام  اقدامات  درباره  شده 
کد، خاطرنشان  احیای واحدهای اقتصادی را
که ۸۰ درصد  کرد: راهکارهای علمی می گویند 
گر  مشکلات به ۲۰ درصد مسائل مربوط است و ا
این ۲۰ درصد اصلاح شوند، مشکل آن بخش 
جمع آوری  با  شد.  خواهد  رفع  درصدی   ۸۰

کنید به جای تمرکز بر  داده های دقیق سعی 
حل مشکلات جزئی، اولویت را به حل مشکلاتی 
را  بیشتری  اقتصادی  واحدهای  که  بدهید 
تحت تاثیر قرار داده است؛ این طرح باید در 

معاونت توسعه روستایی به سرانجام برسد.
رئیس جمهور همچنین با اشاره به انتقاد 
مطرح شده در گزارش مربوط به مدیریت برنامه 
کاستی های  رفع  و  آموزشی  عدالت  توسعه 
فضاهای آموزشی، مبنی بر عدم ارائه اطلاعات 
و داده های به روز و دقیق از سوی دستگاه های 
دیگر به معاونت توسعه روستایی، بر ضرورت 
ارائه و تجمیع هر چه سریع تر این اطلاعات و 

کید کرد. داده ها در این معاونت تا
پزشکیان در بخش پایانی سخنان خود بر 
ضرورت و اهمیت بهره گیری از ابزارها و امکانات 
کرد و  کید  تا نوین در توسعه مناطق محروم 
گزارش ارائه شده درباره  همچنین با اشاره به 
اینکه  بیان  با  خورشیدی،  پنل های  طرح 
سازمان  سوی  از  طرح  این  مالی  بخش های 
از  است،  بررسی  حال  در  بودجه  و  برنامه 
مجریان طرح خواست برای تامین زمین با وزیر 
جهادکشاورزی رایزنی کرده و اجرای طرح را با 
هماهنگی بانک مرکزی و وزارت امور اقتصادی 

و دارایی پیش ببرند.

 برنامه هــای توســعه باید بــا تکیه بــر داده های 
دقیق تدوین شود

پزشکیان:

عضوکمیسیوناجتماعیمجلس:

زنانهفتهآینده لایحهحمایتاز
کمیسیوناجتماعیمجلسرأیگیریمیشود در

اخبار کوتاه

داده های به روز و دقیقی 
از ظرفیت ها و زمینه های 
توسعه مناطق مختلف 
کشور موجود نیست؛ نه 
به طور دقیق مشخص 
است که مناطق 
مختلف چه ظرفیت ها 
و استعدادهایی دارند، 
نه برنامه مشخصی 
برای بهره برداری بهینه 
از این ظرفیت ها وجود 
دارد و نه مشخص است 
گر منطقه ای ظرفیت  ا
توسعه ندارد، برای آن 
چه باید کرد

مجلس  اجتماعی  کمیسیون  عضو 
لایحه  اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای 
در  تصویب  از  بعد  زنان  از  حمایت 
طور  به  مجلس  اجتماعی  کمیسیون 
عادی به صحن می آید، گفت: این لایحه 
رأی گیری  کمیسیون  در  آینده  هفته 

می شود.
احمد فاطمی، درباره آخرین وضعیت 
لایحه  حمایت از زنان در مجلس شورای 
لایحه  این  نام  کرد:  اظهار  اسلامی، 
ابتدا حمایت از زنان در برابر خشونت 
خشونت  واژه  مصالحی  بر  بنا  اما  بود 
زنان  حقوق  ارتقای  لایحه  به  و   حذف 

تغییر یافت.
وی با بیان اینکه این لایحه در حال 
حاضر در جلسات کمیته زنان و خانواده 
شورای  مجلس  اجتماعی  کمیسیون 
افزود:  است،  بررسی  حال  در  اسلامی 
قرار است لایحه ای که دولت به مجلس 
کمیسیون  که  مصوبه ای  و  فرستاده 
داشته  یازدهم  مجلس  اجتماعی 
است، جمع بندی و از دل آنها یک متن 

مناسب تهیه شود.
فاطمی ادامه داد: فکر می کنم لایحه 
از هفته آینده در دستور کار کمیسیون 
تصویب  از  بعد  و  گیرد  قرار  اجتماعی 

در  عادی  لایحه  شکل  به  کمیسیون 
نوبت صحن مجلس قرار داده شود.

زنان؛لایحهایپر از لایحهحمایت
حرفوحدیث

نماینده مردم بابل در مجلس شورای 
اسلامی با بیان اینکه این لایحه، پر حرف 
و حدیث است و مانند لایحه عفاف و 
دارد؛  زیادی  حساسیت های  حجاب 
بر  اجتماعی  کمیسیون  در  کرد:  کید  تا
گان این لایحه، ماده ها، تبصره ها  روی واژ
گان  واژ تعریف  و  آن  قانونی  احکام  و 
»خشونت«،  مانند  کلماتی  جمله  از 
»کرامت زن«، »حقوق زن« و مفاهیمی 
داخل  در  ایرانی  زنان  به  توجه  مانند 

کشور و خارج از کشور توجه شده است.
وی افزود: بحث های زیادی در این 
خصوص مطرح است و فکر می کنم باید 
اجتماعی  کمیسیون  زنان  کمیته  به 
روز  دو  یکی  ظرف  که  دهیم  فرصت 
آینده به جمع بندی برسند و لایحه را 
کنند؛  مطرح  اجتماعی  کمیسیون  در 
در  آینده  هفته  لایحه  این  است  قرار 
گر  کمیسیون اجتماعی مطرح شود و ا
کلیات در کمیسیون به تصویب برسد به 

صحن مجلس ارجاع می شود.

نیز  لایحه  نام  تغییر  درباره  فاطمی 
کردیم به  گانی را حذف  گفت: اینکه واژ
معنی این نیست که خشونت علیه زنان 
در جامعه را نادیده می گیریم، بلکه حتماً 

خشونت علیه زنان وجود دارد.
نماینده مردم بابل در مجلس شورای 
خشونت  مظاهر  داد:  توضیح  اسلامی 
از  که  حمایتی  با  و  دارد  مختلف  انواع 
به  امیدواریم  می شود،  انجام  بانوان 
مسیر  رشد و تعالی حقوق زنان در جامعه 

کمک کنیم.

جرمانگاریخشونتعلیهزنان
را  لایحه  این  اصلی  هدف  وی 
پیشگیری از مظاهر خشونت علیه زنان 
عنوان کرد و افزود: تلاش داریم خشونت 
علیه زنان را جرم انگاری کنیم و بتوانیم 
بینی  پیش  جمله  از  تضمین هایی  با 
مجازات های مناسب، مظاهر خشونت 

علیه زنان را در جامعه را کاهش دهیم.
مجلس  اجتماعی  کمیسیون  عضو 
مقوله  به  کرد:  کید  تا اسلامی  شورای 
کید داریم و در این لایحه  پیشگیری تا
مجازات  تشدید  با  می کنیم  سعی 
هزینه  بتوانیم  حوزه ها  از  بعضی  در 

سوءرفتار  علیه زنان را بالا ببریم.

کنشسپاهپاسداران وا
بهادعاینظامیبودنمحمولهمنفجرشده

بندرشهیدرجایی در
دریایی  نیروی  عمومی  روابط  معاون  مؤذن،  احسان 
سپاه پاسداران، درباره اقدامات سپاه در حادثه بندر شهید 
رجایی گفت: بلافاصه بعد از وقوع حادثه ۲۶ آمبولانس با یک 
تیم کامل از کل مجموعه نیروی دریایی سپاه به محل حادثه 
که در این عملیات  کرده ایم؛ یعنی از ۵۰ آمبولانسی  اعزام 

حضور داشتند، ۲۶ آمبولانس از نیروی دریایی بوده است.
کامل  تیم  همچنین  داد:  ادامه  وی  ایلنا،  گزارش  به 
امدادی و تریاژ به همراه این آمبولانس ها در این عملیات 
حضور داشتند. ۲۳۲ نفر از مجروحان به بیمارستان نیروی 
دریایی سپاه منتقل شدند. این بیمارستان در بندرعباس 
مستقر است. طی همان روز هم اقدامات درمانی و عمل های 
جراحی برای مصدومان انجام شد. در حال حاضر ۳۷ نفر از 
مصدومان همچنان در بیمارستان نیروی دریایی بستری 

هستند.
معاون روابط عمومی نیروی دریایی سپاه گفت: در این 
مدت بیش از ۳۰ عمل جراحی برای مصدومان انجام شده 

است، مابقی هم که ترخیص شده اند.
موذن درباره اطفای حریق در این حادثه گفت: یک تیم 
امدادی کامل از نیرو های نظامی و امدادی ما به این منطقه 
اعزام شدند و همچنین بالگرد های نیروی دریایی سپاه بیش 
از ۳۸ سورتی پرواز برای اطفای حریق داشتند که با همکاری 
سایر ارگان ها و هلال احمر این اقدامات نتیجه داده و آتش 
خاموش شد. موذن درباره شایعات مربوط به نظامی بودن 
که آیا اساسا  محموله منفجر شده در پاسخ به این سوال 
گفت: هیچ ربطی  محموله ای مربوط به سپاه بوده است، 
ندارد. این اسکله یک اسکله تجاری است و محموله های 
اینجا ترددی ندارند. ما نه اطلاعی داریم و نه  نظامی در 

ماموریتی در این زمینه داشته ایم.


